
Møtereferat for møte i FAU ved Labakken skole 

Sted:   Labakken skole 

Dato:   28. november 2023  

Klokkeslett:  19:00 – 21:00 

Representanter: Tonje Hjellnes (4. trinn), Anette Gaarden (vara 4. trinn), Dag Christian 

Holm (5. trinn), Kenneth A. Amundsen (3. trinn), Reidun Markhus (1. 

trinn), Haakon Stevens (2. trinn) 

Observatører:  Lill Kristin H. Sandvik (rektor), Anne Grete Jørnsen (leseveileder) 

 

8/23-1 Godkjenning av innkalling  

Vedtak: 

Innkallingen ble godkjent. 

 

8/23-2 Rektors hjørne (orienteringssak) 

Rektor orienterte om følgende aktuelle saker: 

- Grillhytta. Rektor uttrykker at hun er fornøyd med grillhytta. 

- Viktigheten av leseferdigheter. Rektor hadde invitert med leseveileder Anne Grete 

Jørnsen til FAU-møtet for å snakke om temaet. Skolen har blandet erfaring med lekser, 

for noen familier er dette en negativ situasjon. Utviklingsgruppa (AGA) har vært på 

nettverksmøte med leseveiledere i kommunen, der det blant annet kom frem at 

ungdomsskolen roper over dårlige leseferdigheter blant elevene som har en generelt 

nedadgående kurve. Kartleggingsprøver viser at barna står stille i sin leseutvikling.  

Dette handler ikke om lesevansker, men om for lite mengdelesing. Skolen vil derfor etter 

jul satse på enda mer på lesing. Lesing går også på selvfølelse, og mestrer man ikke dette 

blir også de andre fagene veldig vanskelige. Etter jul er det kun leselekser for barna, de 

skal leses hver dag og det skal leses høyt for en voksen. Skolen har kjøpt inn mange nye 

bøker som et tilskudd for å fremme leselyst. For at skolen skal kunne gjennomføre sin 

satsing på lesing og å øke leseferdighetene, er skolen avhengig av godt samarbeid med 

hjemmene for å lykkes. Det blir tilbudt leksehjelp med lesetid kl. 17:00 – 19:00 etter 

skolen. Elevrådet er engasjert i saken, og det kommer et informasjonsskriv eventuell film 

som informasjon om temaet og tiltakene. Skolen måler resultatene av tiltakene i juni. 

- Trafikk og fart i Kjernåsveien. Det kjøres fort når man henter og leverer ifølge 

kontrollpunktene som er satt opp. Ukesmåling i november og september viser generelt 

for høy fart, til tross for hyppige kontroller. 

- Taxiene sperrer «kiss and ride», det er et forslag at de kjører inn porten og parkerer 

nedenfor skolen mot jordet. Rektor oppfordre alle som bor i byggefeltet i Vestskogen å 

gå til skolen. Trinnkontaktene oppfordres til å opprette innlegg med «gå-grupper» på 

facebook, hver FAU-kontakt ta kontakt med trinnkontakt om dette. 
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8/23-3 Søknader om støtte (vedtakssak) 

Det er kommet inn to søknader om støtte, en Elevrådet og fra 7. trinn. 

Elevrådet søker om støtte til nett rundt fotballbanen, rektor er på ballen (!) og sjekker allerede 

opp spillemidler. Om det ikke blir gitt støtte via spillemidler, tar FAU søknaden opp igjen på et 

senere møte. Tonje gir tilbakemelding til elevrådet.  

7. trinn søker penger til klassefest. FAU mener det ikke er aktuelt å refundere hele beløpet det 

søkes om, FAU kan støtte trinnet på lik linje med støtten som de andre trinnene fikk til 

Halloween-festene.  

Vedtak: 

FAU avventer med å behandle søknaden fra Elevrådet til det er avklart om skole eller 

spillemidler kan dekke utgiftene. 

FAU støtter Halloween-fest til 7. trinn, begrenset til nivå med støtte som de andre trinnene fikk 

til Halloween-festene. 

 

8/23-4 Faste aktiviteter (diskusjonssak) 
Rektor legger frem forslag til aktiviteter for hvert trinn, som skal dekkes av gratisprinsippet, ref. sak 
7/23-5. Skolen får i dag en del midler som skal kompensere for frafall av inntekt for FAU etter at 
gratisprinsippet ble innført, samt dekke aktiviteter barna hadde i skolen før prinsippet ble innført. 
 
Rektor har laget førsteutkast til aktivitet for hvert trinn som skal dekkes av gratisprinsippet.  
Oppstart høst 2024. Dette er: 
 

1. Gårdsbesøk (Holt Gård) 

2. «Sjøvett» - Her kunne for eksempel redningsskøyta bidratt 

3. Omvisning på Fagertun, med historielaget eller husflidslaget. Båttur til Bolærne, 

stasjoner med ulike aktiviteter der f.eks redningsskøyta kunne bidratt. 

4. «Livet i havet» - Tur til Fjærholmen eller Tjøme med foredrag i fjæra 

5. Båttur med Ishavskøyta Berntine 

6. Buss tur-retur Munchmuseet i Oslo. Guidet tur i den faste utstillingen i museet 

7. Har leirskole, men Eidene på Tjøme er interessant. 

FA: «Dyra på gården/bondegården» våren 24. Taxi-buss for rullestolbrukere. 
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8/23-5 Arrangementer FAU skal støtte gjennom skoleåret (diskusjonssak) 
FAU diskuterte forslag til faste arrangementer som FAU skal støtte gjennom skoleåret. Følgende 
arrangementer ble diskutert på møtet: 
 

- 17. mai. Egen komite arrangerer, delt på 6. og 5. trinn.  

- Sommerfest for hele skolen, en ny tradisjon for skolen. Kan prøves ut denne våren som 

et ettermiddagsarrangement. Piknik ute, innslag fra de forskjellige trinnene. 

- Friidrettsdag. I regi av skolen. «Labakken-lekene» Avhengig av frivillige i skoletiden? 

Denne må jobbes mer med. Trenger ikke nødvendigvis være en stor kostnad for FAU. 

- Halloween. Intensjonen er å gi alle et tilbud om felleskap. Barna kan samles ved 

grillhytta, enkel dekor/lyssetting/stemningsmusikk i skogen. Denne utgår pga for mange 

utfordringer i form av parkering, værforbehold og naboer. FAU bør heller ikke gi 

pengestøtte til Halloweenfeiringer. 

- Grøtfest. Skolen har regien, FAU betaler/er med på å betale. 

Hvilke faste saker som FAU skal støtte må avgjøres på FAU-møtet i januar. FAU ber økonomiansvarlig 
forberede saken for å kunne ha oversikt over budsjett, og midler tenkt benyttet til tiltak utenomhus 
må trekkes fra tilgjengelig sum. Elevrådet bør få være med og påvirke endelig resultat. 
 
 
8/23-6 Saker fra trinnene (diskusjonssak) 
Følgende saker ble tatt opp: 

- 1. trinn nevner kaos ved henting av barn på SFO: Skolen har allerede gjort tiltak, SFO har 

anskaffet walkietalkier for å kunne kommunisere bedre med hverandre, slik at hentingen 

kan gå raskere for foreldrene. 

- 2. trinn etterlyser sikring av skoleveien Nygårdsveien – gangstien over jordet. Tonje 

sender henvendelse til Mona Bjune etter beskjed fra rektor. 

- 7. trinn tar opp problemet med at andre foreldre hekter seg på innkjøringen, når de med 

adgangskort kjører gjennom bommen. Uvisst hvor stort problem dette er, men ikke noe 

FAU kan gjøre noe med. Forslag å ta det opp med vedkommende det gjelder. 

 


